



Invitation to the Week of Scientific Research and Artificial Intelligence - AI4INNOVATION 2024

UFMC1, info <info@umc.edu.dz>
Cci : alladdresses@umc.edu.dz

25 novembre 2024 à 10:15

Dear colleagues,

The University of Constantine 1 Frères Mentouri, in collaboration with the Vice-Rectorate for Post-graduation and Scientific Research, as well as the House of Artificial Intelligence, are pleased to invite you to participate in **the Week of Scientific Research and Artificial Intelligence**.

This event, titled **AI4INNOVATION 2024**, will take place from **December 1st to 4th, 2024, at the Conference Room, 500 seats**.

Highlights of the event:

- **Workshops** led by experts.
- **National Conference** featuring renowned speakers.
- **Competition** to foster innovation and excellence.

Registration:

- To participate in the workshops: <https://forms.gle/J214NGiRfsaiTy5F9>.
- To register for the competition: <https://forms.gle/TfnV8UTw4wNgs6AN6>.

Each participant will receive a certificate of participation.

Please find the detailed program of the week attached to this email.

For further information, feel free to contact us. We look forward to seeing many of you at this flagship event to explore the latest innovations and advancements in artificial intelligence.

Best regards,
The AI4INNOVATION 2024 Organizing Team

Chers collègues,

L'Université Constantine 1 Frères Mentouri, en collaboration avec le Vice-Rectorat de la Post-Graduation et de la Recherche Scientifique, ainsi que la Maison de l'Intelligence Artificielle, ont le plaisir de vous inviter à participer à **la Semaine de la Recherche Scientifique et de l'Intelligence Artificielle**.

Cet événement, intitulé **AI4INNOVATION 2024**, se déroulera du **1er au 4 décembre 2024, à la salle des Conférences 500 Places**.

Au programme :

- **Workshops** animés par des experts.
- **Conférence nationale** avec des intervenants de renom.
- **Compétition** pour encourager l'innovation et l'excellence.

Inscriptions :

- Pour participer aux workshops : <https://forms.gle/J214NGiRfsaiTy5F9>.
- Pour s'inscrire à la compétition : <https://forms.gle/TfnV8UTw4wNgs6AN6>.

Chaque participant recevra une attestation de participation.

Vous trouverez en pièce jointe le programme détaillé de la semaine.

Pour toute information complémentaire, n'hésitez pas à nous contacter. Nous espérons vous voir nombreux à cet événement incontournable pour explorer les innovations et avancées en intelligence artificielle.

Cordialement,

L'équipe organisatrice AI4INNOVATION 2024

Voir



--

Diffusion pour
VRPG